



مختبر اللسانيات

جامعة الحسن الثاني ، كلية الآداب والعلوم الإنسانية بنمسك ، الدار البيضاء

الندوة السابعة لطلبة الدكتوراه في اللسانيات
كلية الآداب والعلوم الإنسانية ابن مسك بالدار البيضاء.
يومي 25 و26 أبريل 2019

ينظم "مختبر اللسانيات" الندوة السابعة لطلبة الدكتوراه في اللسانيات ، يومي 25 و26 أبريل 2019 بكلية الآداب والعلوم الإنسانية بنمسك بالدار البيضاء.
الندوة مفتوحة في وجه الباحثين عموما ، وفي وجه طلبة الدكتوراه في اللسانيات على الخصوص ، من الوطن ومن خارجه. تُقدّم في الندوة أبحاث ودراسات في اللسانيات العامة والمقارنة ، وفي اللسانيات التطبيقية والحاسوبية. ويُرحّب بالأبحاث التي تنصبّ على مختلف ظواهر اللغة العربية في إطار نظري مقارن في مختلف مستويات التناول اللغوي (المستوى الصوتي والصرفي والمعجمي والدلالي والتركيب).

محاورة الندوة:

- اللسانيات العامة والمقارنة
- اللسانيات التطبيقية والحاسوبية
- الظواهر المقارنة للغة العربية في كل المستويات اللغوية (المستوى الصوتي والصرفي والمعجمي والدلالي والتركيب).

تُبعث طلبات المشاركة وملخصات البحوث في الندوة قبل 15 مارس 2019 إلى العنوان

الإلكتروني التالي: labo.arabling@gmail.com

ملحوظات:

- تقدم العروض باللغات التالية: العربية والإنجليزية والفرنسية.
- يرجى الالتزام بتقديم عمل يتسم بالجدة في أحد محاور الندوة.
- لا يتحمل المختبر مصاريف سفر المشاركين وإقامتهم.

استمارة المشاركة

عنوان المداخلة	
الاسم الكامل	
الدرجة العلمية	
التخصص العام	
التخصص الفرعي	
عنوان مشروع الدكتوراه	
الأستاذ المشرف	
المؤسسة	
تاريخ تسجيل الدكتوراه	
البريد الإلكتروني	
رقم الهاتف	

ملخص المداخلة (لا يتجاوز صفحة واحدة) + المراجع المعتمدة

--



Linguistic Laboratory

Hassan II University of Casablanca
Faculty of Letters and Human Sciences Ben M'sik- Casablanca, Morocco

Linguistics Call for Papers for Conference

7th Conference of Doctoral Students in Linguistics
Faculty of Letters and Human Sciences Ben M'sik- Casablanca.
On 25 -26 April 2019

Linguistic Laboratory, Faculty of Letters and Human Sciences Ben M'sik-Casablanca, organises the 7th Conference of Doctoral Students in Linguistics on 25-26 April 2019.

This conference is opened for doctoral students in linguistics in particular and for researchers in linguistics in general, from Morocco and abroad. The scientific committee accepts only the research and studies that focus on General, Comparative, Applied and Computer Linguistics. In addition, it receives different papers that study the various phenomena of Arabic and Moroccan Languages in a comparative theoretical framework at different levels of linguistics such as phonetics, lexicon, phonological, morphological, semantic and syntactic levels.

Areas of the Conference include:

- General and Comparative Linguistics,
- Applied and Computer Linguistics
- Comparative studies of Arabic and Moroccan Languages at all linguistic levels.

The application for participation and abstract should be sent to the following email before 15 March 2019: labo.arabling@gmail.com

Notes:

- The conference languages are Arabic, English, and French.
- The work to be submitted should be original and presented for the first time.
- Linguistic Laboratory will cover the expenses of food; however, the national and international fares are not covered.
- Those candidates are requested to fill in a form available at: www.flbenmsik.ma

Participation Form

Topic title	
Name	
Doctoral project title	
Affiliation (University and Faculty)	
Doctorate enrolment date	
E-mail	
Phone number	

Abstract (200 words maximum)